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Zápis z č. 3  zasedání Vědecké rady FŽP UJEP v Ústí n.L.  
ze dne 4. 2. 2009 

 
 
Účastníci jednání: prof. Kula, prof. Šoch, prof. Vráblíková, prof. Vyskot, doc. Anděl, doc. Blažková,  
doc. Halounová, doc. Janoš, doc. Loučka, doc. Ritschelová, doc. Slavík, Ing. Brůna, Ing. Pondělíček, Ing. 
Richter, Ing. Zahálka  
 
Omluveni:  prof. Hrabánková, prof. Hřebíček, doc. Braniš 
 
 
Program jednání: 
1.  Zahájení a přivítání přítomných 
2. Informace o akreditaci RK a reakreditaci studijních oborů FŽP v rámci evaluace UJEP 
3. Aktualizace dlouhodobého záměru 
4.  Zaměření vědeckovýzkumné činnosti  
5. Příprava doktorandského studia 
6. Příprava Bc. studijního oboru „Environmentální management“ v angličtině 
7. Schválení zkoušejících pro SZZ 
8. Různé 
 
1. Zahájení jednání 
Děkan FŽP Ing. Richter přivítal přítomné členy vědecké rady a omluvil nepřítomné. Informoval o 
programu jednání a navrhl doplnit předem ohlášený program o bod č. 7 – Schválení zkoušejících 
pro SZZ; program jednání byl schválen. Projednávané materiály obdržela VR předem v 
elektronické podobě. 
 
2. Informace o akreditaci studijních oborů v rámci evaluace UJEP 
Ing. Richter popsal průběh evaluace a shrnul závěry, které z ní vyplývají pro fakultu. V rámci 
evaluace byla prodloužena platnost akreditace všech stávajících studijních oborů na FŽP a nově 
bylo akreditováno navazující Mgr. studium oboru Revitalizace krajiny. Ing. Richter rovněž shrnul 
připomínky a doporučení evaluační komise. Rektorka doc. Ritschelová dále popsala proces 
evaluace na celé univerzitě. V diskusi pak další členové vědecké rady vyjádřili své názory na 
průběh hodnocení vysokých škol, přičemž zdůrazňovali zejména význam vědeckovýzkumné 
činnosti při hodnocení kvality vysoké školy. 
 
 
3. Aktualizace dlouhodobého záměru 
Materiál představil Ing. Richter. V diskusi zazněla řada připomínek k formální úpravě i věcné 
náplni. Za nejvýznamnější připomínku lze označit požadavek na zohlednění výsledků evaluace 
fakulty při aktualizaci dlouhodobého záměru. 
 
Závěr:  
Materiál bude upraven podle připomínek a poté zaslán členům vědecké rady k vyjádření.  
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4. Zaměření vědeckovýzkumné činnosti 
Doc. Janoš vysvětlil účel předkládaného materiálu a komentoval hlavní závěry a doporučení v něm 
obsažené. V diskusi členové vědecké rady vznesli řadu připomínek jak k předloženému materiálu, 
tak k samotnému zaměření VaV na FŽP a k hodnocení a stimulaci vědeckovýzkumné činnosti. 
 
Závěr:  
Připomínky vědecké rady budou využity při doplnění zmíněného materiálu a při řízení 
vědeckovýzkumné činnosti na FŽP. 
 
 
5. Příprava doktorandského studia 
Doc. Janoš představil pracovní verzi žádosti o akreditaci Ph.D. studia Environmentální analytická 
chemie. Členové vědecké rady vyslovili řadu připomínek a doporučení ke konečné úpravě žádosti. 
 
Závěr:  
Vědecká rada doporučuje pokračovat v přípravě akreditace. Konečná verze žádosti bude upravena 
podle připomínek a předložena vědecké radě ke schválení. 
 
 
 6. Příprava Bc. studijního oboru „Environmentální management“ v angličtině 
Záměr připravit studijní obor v angličtině představil Ing. Richter. Členové vědecké rady doporučují 
mj. zvážit možnost přípravy navazujícího Mgr. studia zmíněného oboru v angličtině. 
 
Závěr:  
Vedení fakulty zhodnotí možnosti přípravy studijních oborů v angličtině a revidované záměry 
předloží vědecké radě. 
 
7. Schválení zkoušejících pro SZZ 
Ing. Richter požádal vědeckou radu o schválení nových zkoušejících pro SZZ. Současně uvedl 
jejich odbornou charakteristiku a kvalifikaci. 
 
Závěr:  
Vědecká rada schvaluje Dr. Ing. Pavla Kuráně a Ing. Václava Synka jako zkoušející při SZZ na 
FŽP. 
 
 
8. Různé 
 
Další body do jednání VR nebyly zařazeny. 
Děkan pozval členy VR na společný oběd. 
 
Zapsali: Ing. M.Richter, Ph.D., EUR ING, děkan 
  Doc. Ing. P.Janoš, CSc., proděkan pro vědu 
 


